

**ALBAN MULLER INTERNATIONAL**

ZA, 9 rue Jean Monnet, 28630 Fontenay sur Eure, France

Has been assessed and certified as meeting the requirements of

**ISO 22716****Cosmetics – Guidelines on  
Good Manufacturing Practices (GMP)**

(First edition 2007-11-15)

For the following activities

**Production et expédition de produits cosmétiques :**  
Crèmes, émulsions, lotions, gels et huiles pour la peau ; masques de beauté  
(à l'exclusion des produits d'abrasion superficielle de la peau par voie chimique) ;  
préparations pour le bain et pour la douche ; produits de soins capillaires ; produits  
pour le rasage ; produits de maquillage et démaquillage de visage et des yeux,  
produits destinés à être appliqué sur les lèvres ; produits pour le soin et la maquillage  
des ongles ; produits pour soins intimes externes ; produits solaires ; produits  
de bronzage sans soleil et produits antiride ; déodorants et antiperspirants.

**Production and shipment of cosmetic products:**  
Creams, emulsions, lotions, gels and oils for the skin ; face masks (with the exception  
of chemical peeling products) ; bath and shower preparations ; hair care products ;  
shaving products ; products for making-up and removing make-up from the face  
and the eyes ; lip care ; products for nail care and make-up ; products for external  
intimate hygiene ; sunscreen cosmetic products ; products for tanning without sun ;  
anti-wrinkles products ; deodorants and antiperspirants.

The responsibility for the quality of the individual batches of the cosmetic products labelled, packed and stored lies with the organization

This certificate is valid from 31 May 2017 until 30 May 2020  
and remains valid subject to satisfactory surveillance audits  
Issue 4. Certified since May 2011.

Authorised by

Pieter Weterings  
Certification Manager

SGS Belgium NV

SGS House Noorderlaan 87 2030 Antwerp Belgium  
t +32 (0)3 545-48-48 f +32 (0)3 545-48-49 www.sgs.com

Page 1 of 1

